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Zápisnica  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Šamudovce, konaného dňa 

15.11.2023 
__________________________________________________________________________ 

 

Starosta obce Šamudovce v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolal zasadnutie Obecného 

zastupiteľstva v Šamudovciach, ktoré sa uskutočnilo v stredu 15.11.2023 o 16,30 hod. 

v zasadačke OcÚ, Šamudovce 99. 

 

Prítomní :           Starosta obce : Emil Ircha 

  Poslanci obecného zastupiteľstva : Anna Berešová,      

   Helena Demková, Roman Dziak, Lívia Ferková, Ján Andrejko, Tomáš    

   Koreň 

   

Neprítomní:  Maroš Lebeda 

   

Ďalší prítomní :  Mgr. Ivana Pavliková, administratívna  pracovníčka obce 

        Ing. Beáta Pavlova – kontrolórka obce       

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou č. 1 tejto zápisnice 

 

 

K bodu č. 1 - Otvorenie zasadnutia  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva konaného 15.11.2023 o 16,30 hodine otvoril 

a viedol starosta obce p. Emil Ircha, ktorý všetkých srdečne privítal. Starosta skonštatoval, že 

na zasadnutí sú prítomní piati poslanci. Poslanec Lebeda sa z dôvodu PN zasadnutie nemohol 

zúčastniť. Poslankyňa Demková oznámila, že sa zasadnutia zúčastní, no bude meškať. 

Starosta skonštatoval, že OZ je napriek tomu spôsobilé rokovať a je uznášania schopné.  

 

K bodu č. 2 - Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starosta prítomných poslancov oboznámil s pripraveným programom zasadnutia OZ, 

ktoré obecné zastupiteľstvo schvaľuje podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  
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PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.09.2023 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 

6. Prejednanie a schválenie kúpno – predajnej zmluvy k pozemku vo vlastníctve 

KOAN s.r.o Krásnovce 183 

7. Prejednaie kúpy pozemku bývalého hnojiska pre účely obce 

8. Prejednanie stavebných úprav budovy Komunitného centra a Materskej školy 

9. Prejednanie označenia budovy Komunitného centra a Materskej školy 

10. Žiadosť o zmenu územnoplánovacej dokumentácie 

11. Zásady hospodárenia s majetkom obce – platné od 01.11.2023 

12. Národný projekt Rozvojové tímy I. fáza – aktuálne zmeny v projekte 

13. Prejednanie zateplenia strechy budovy Komunitného centra a Materskej školy 

fúkanou izoláciou 

14. Schválenie výšky finančného príspevku od obce na fungovanie organizácie JDS 

v obci Šamudovce 

15. Návrh VZN č.1/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 

16. Návrh odmien poslancom OZ 

17. Rozpočtové opatrenie č.4/2023 zo dňa 15.11.2023 

18. Vypracovanie projektovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko 

19. Rôzne – Mikuláš 

20. Záver 

 

Nikto z poslancov proti preloženému programu zasadnutia nemal žiadne námietky, prípadne 

pozmeňujúce návrhy, preto požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom 

hlasovať: 

Návrh na uznesenie č. 48/2023                                                                                                                                               

 Obecné  zastupiteľstvo obce Šamudovce v  súlade s § 11 ods. 4 , zákona č.369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje :  Program zasadnutia OZ konaného dňa 15.11.2023 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

3. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.09.2023 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 
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6. Prejednanie a schválenie kúpno – predajnej zmluvy k pozemku vo vlastníctve 

KOAN s.r.o,  Krásnovce 183 

7. Prejednaie kúpy pozemku bývalého hnojiska pre účely obce 

8. Prejednanie stavebných úprav budovy Komunitného centra a Materskej školy 

9. Prejednanie označenia budovy Komunitného centra a Materskej školy 

10. Žiadosť o zmenu územnoplánovacej dokumentácie 

11. Zásady hospodárenia s majetkom obce – platné od 01.11.2023 

12. Národný projekt Rozvojové tímy I. fáza – aktuálne zmeny v projekte 

13. Prejednanie zateplenia strechy budovy Komunitného centra a Materskej školy 

fúkanou izoláciou 

14. Schválenie výšky finančného príspevku od obce na fungovanie organizácie JDS 

v obci Šamudovce 

15. Návrh VZN č.1/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný 

stavebný odpad 

16. Návrh odmien poslancom OZ 

17. Rozpočtové opatrenie č.4/2023 zo dňa 15.11.2023 

18. Vypracovanie projektovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko 

19. Rôzne – Mikuláš 

20. Záver 

 

Hlasovanie : za :  5 poslancov -Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko,  

        Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  2 poslanci - Maroš Lebeda, Helena Demková 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 48/2023 bolo piatimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 3 - Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.09.2023 

 

Starosta obce previedol kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, ktoré sa konalo dňa 

13.09.2023. Skonštatoval, že uznesenia boli priebežne splnené. Do dnešného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva bol prenesený bod, ktorý sa týka zmeny v územnoplánovacej 

dokumentácii obce Šamudovce. Po informovaní poslancov starosta o prečítanie návrhu na 

uznesenie.   

 

Návrh na uznesenie č. 49/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s §11 ods. 4, zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 
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Berie na vedomie : Informácie o plnení uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.09.2023 

 

 

K bodu č. 4 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta za zapisovateľku zápisnice určil p. Mgr. Ivanu Pavlikovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslankyne: p. Líviu Ferkovú a p. Annu Berešovú. Následne požiadal 

o prečítanie návrhu na uznesenie k tomuto bodu. 

 

Návrh na uznesenie č. 50/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

Schvaľuje určenie: 

 

Zapisovateľa zápisnice:    Mgr. Ivana Pavliková 

 

a 

 

Overovateľov zápisnice:       Lívia Ferková 

       Anna Berešová   

     

              

 

K bodu č. 5 – Voľba členov návrhovej a mandátovej komisie 

 

Starosta obce prítomným poslancom navrhol, aby návrhová a mandátová komisia 

pracovala v zložení: p- Tomáš Koreň, p. Roman Dziak a p. Ján Andrejko. Nakoľko neboli 

predložené iné návrhy, starosta dal v zmysle podaného návrhu o zložení mandátovej 

a návrhovej komisie hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 51/2023 

 Obecné zastupiteľstvo obce Šamudovce v súlade s § 11 ods. 4, zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

Volí: Zloženie návrhovej a mandátovej komisie :  Tomáš Koreň 

                Roman Dziak 

                Ján Andrejko 

                                                    

Hlasovanie : za :  5 poslancov -Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko,  

         Tomáš Koreň 
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                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  2 poslanci - Maroš Lebeda, Helena Demková 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 51/2023 bolo piatimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 6 – Prejednanie a schválenie kúpno – predajnej zmluvy k pozemku vo 

vlastníctve KOAN s.r.o, Krásnovce 183 

 

Starosta poslancov informoval, že na pozemku bývalej sušiarne má obec Šamudovce vo 

vlastníctve tri parcely registra ,,E“ spolu o výmere približne 5 árov a jedna parcela o výmere 5 

árov je vo vlastníctve družstva KOAN Krásnovce. Starosta poslancom uviedol, že uvažuje 

o výstavbe multifunkčného ihriska a predmetné parcely by pre výstavbu postačovali. Ďalej 

uviedol, že oslovil pána Kostovčíka , ktorý s odpredajom pozemkov súhlasí, nakoľko aj keď 

ich vlastní nemá z nich žiaden úžitok. Zároveň obec predmetné parcely pravidelne udržiava. 

Po spoločnej dohode sa s pánom Kostovčíkom dohodli na cene 1,50 € za m2 čo predstavuje 

konečnú sumu 740 € za pozemok. Poslanec Dziak podotkol, že pokiaľ sa plánuje výstavba 

multifunkčného ihriska navrhoval by priestranstvo monitorovať kamerami na čo starosta 

uviedol, že určite by išlo o výstavbu antivandal prevedenia s adekvátnym zabezpečením. 

Nakoľko k danej téme neprebehla ďalšia diskusia požiadal starosta o prečítanie návrhu na 

uznesenie.  

 

Návrh na uznesenie  č. 52/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje: Dňa 15.11.2023 kúpno - predajnú zmluvu k pozemku vo vlastníctve KOAN s.r.o, 

Krásnovce 183, ktorý je zapísaný na LV č. 313, par. registra ,,E“, parc. číslo 534 o výmere 

498 m2. Kúpno – predajná zmluva č. 04/2023 zo dňa 20.11.2023 je vypracovaná na kúpnu 

cenu vo výške 747 €, slovom sedemstoštyridsaťsedem eur. 

 

Hlasovanie : za :  5 poslancov -Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko,  

        Tomáš Koreň        

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  2 poslanci - Maroš Lebeda, Helena Demková 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 52/2023 bolo piatimi poslancami schválené tak, 

ako bolo navrhnuté. 
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K bodu č. 7 – Prejednanie kúpy pozemku bývalého hnojiska pre účely obce 

 

Starosta poslancom uviedol, že okrem výstavby multifunkčného ihriska by v obci 

malo perspektívu aj vybudovanie kompostoviska. Pri jednaní s pánom Kostovčíkom sa 

dozvedel, že družstvo KOAN Krásnovce uvažuje o likvidácii hnojiska, ktoré sa nachádza za 

bývalým družstvom v obci Šamudovce. Starosta sa u poslancov informoval, či by bol o daný 

objekt záujem. Ďalej uviedol, že parcely pod hnojiskom nie sú vo výlučnom vlastníctve 

družstva. Ako uviedol nebol by to problém, nakoľko vysporiadanie pozemkov by sa dalo 

zrealizovať zámenami pozemkov, keďže družstvo Krásnovce vlastní v uvedenej časti jednu 

parcelu, ktorej výmera postačuje pre zámenu pozemkov. Poslanec Koreň uviedol, že daný 

objekt by bolo potrebné uzatvoriť a zabezpečiť správcu. Poslankyňa Ferková ďalej uviedla, že 

určite bude potrebné stanoviť dni, kedy bude kompostovisko otvorené. Starosta uviedol, že je 

samozrejmé že bude potrebná regulácia ale prvotné je teraz odkúpenie pozemku na predmetný 

účel. Podotkol, že oproti hnojisku je vybudovaná aj trafostanica, teda by bolo možné aj 

napojenie na osvetlenie a na kamerové systémy. Poslankyňa Ferková uviedla, že objekt je 

v podstate vybudovaný, len bude potrebné jeho vyčistenie. Starosta uviedol, že výhodou je že 

k hnojisku vedie spevnená cesta a zároveň sa nachádza mimo obce, teda by nevadilo 

obyvateľom. Poslanec Koreň sa dotazoval, či sa uvažuje nad oddelením jednotlivých zložiek 

odpadu. Starosta uviedol, že prvoradé je odkúpenie pozemku a následne vysporiadanie. Ďalej 

uviedol, že by sa sledovali výzvy, prostredníctvom ktorých by sme vedeli ďalšie úpravy 

v rámci kompostoviska realizovať. Nakoľko poslanci nemali žiadne ďalšie dotazy požiadal 

starosta o prečítanie návrhu na uznesene a dal o ňom hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 53 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje : Kúpu pozemku bývalého hnojiska pre účely obce  

  

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 53/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 



 7 

K bodu č. 8 Prejednanie stavebných úprav budovy Komunitného centra a Materskej 

školy 

V rámci tohto bodu starosta poslancom uviedol, že vidí nedostatky, čo sa týka budovy 

Komunitného centra a Materskej školy Šamudovce. Rímsa bola opakovane opravovaná, 

fasáda je znečistená a zároveň celý priestor vonkajšej terasy je zbytočne nevyužitý, uviedol, 

že už v minulosti bol vypracovaný projekt, kde sa rátalo s miestnosťami na terajšej terase. 

Potenciál vidí vo vybudovaní dvoch ďalších miestnosti s prekrytím existujúcich schodísk 

strieškami. Ďalej uviedol, že si dal vypracovať predbežnú cenovú kalkuláciu, ktorá orientačne 

vychádza na cca 60 tisíc €. Poslanec Koreň sa dotazoval, či existujúci podklad je postačujúci 

na dobudovanie miestnosti, na čo mu starosta uviedol, že je tam pôvodný základ, ktorý bol 

obmurovaný železobetónovým múrom a spevnený. Ďalej sa dotazoval, no čo by tieto 

miestnosti slúžili, na čo mu starosta uviedol, že jedna z miestnosti by bola miestnosť 

riaditeľky materskej školy a druhá by slúžila ako kancelária pre zamestnancov komunitného 

centra. Poslankyňa Ferková sa dotazovala ako by to bolo s financovaním, na čo jej starosta 

uviedol, že pravdepodobne by to obec hradila z vlastných financií. Žiadať o dotáciu by sme 

mohli len pri kapacitnom rozširovaním materskej školy. Nakoľko neprebehala ďalšia diskusia 

požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o ňom hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 54/2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Stavebné úpravy budovy Komunitného centra a Materskej školy 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 54/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 9 – Prejednanie označenia budovy Komunitného centra a Materskej školy 

 

 

Starosta poslancom uviedol, že je potrebné riešiť označenie budovy komunitného 

centra a materskej školy. Opakovane sa stáva, že budovu nevedia ľudia nájsť. Ďalej uviedol, 

že bola oslovená spoločnosť Uhaľ, ktorá spracovala predložené návrhy označenia v dvoch 

možných variantoch. Vzhľadom na to, že poslanci súhlasia so stavebnými úpravami na 
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budove, je potrebné nájsť inú možnosť, ako budovy označiť. Poslankyňa Ferková uviedla, že 

by bolo dobré vyrobiť plechové tabule, poslanec Dziak navrhol aby boli osadené na budove 

autobusovej zastávky, za ktorou sa predmetná budova nachádza. Nakoľko poslanci s návrhom 

súhlasili, dal o ňom starosta hlasovať a požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie č. 55/2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Označenie budovy Komunitného centra a Materskej školy s umiestnením 

označenia na budove autobusovej zastávky 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 55/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č.10 – Žiadosť o zmenu územnoplánovacej dokumentácie 

 

Starosta poslancov informoval, že na obecný úrad boli doručené dve žiadosti o zmenu 

územnoplánovacej dokumentácie a to od p. Kostovčíka a od pána Ondovčína. Obaja majú 

zámer vybudovania novej uličky s rezidenčným bývaním s čím súčasný územný plán obce 

nepočíta. Starosta poslancov informoval, že obaja žiadatelia boli oboznámení s tým, že všetky 

poplatky, ktoré by súviseli s vypracovaným nového územného plánu by hradili vo vlastnej 

réžii. Starosta požiadal poslancov o vyjadrenie sa k daným žiadostiam. Medzi poslancami 

prebehla živá diskusia, ktorá hodnotila všetky pozitíva a negatíva, ktoré by zmena 

územnoplánovacej dokumentácie spôsobila. Poslanec Koreň sa dotazoval, či obaja žiadatelia 

oboznámili so svojim zámerom aj vlastníkov susediacich pozemkov. Zároveň poukázal na 

negatíva, ktoré by s odsúhlasením zmeny nastali. Samostatná ulička by nemala verejné 

osvetlenie, problematickejšie by to bolo aj so zberom TKO a v neposlednom rade by ulička 

potrebovala natiahnuť všetky inžinierske siete. Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné 

žiadosti rozdeliť a navrhli aby sa hlasovala za jednotlivé žiadosti samostatne. Starosta preto 

požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie a dal o jednotlivých návrhoch hlasovať. 

 

Návrh na uznesenie č. 56 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  
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Neschvaľuje: Žiadosť o zmenu územnoplánovacej dokumentácie pána Ondovčína 

 

Hlasovanie : za :  5 poslancov- Anna Berešová, Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján  

    Andrejko, Tomáš Koreň 

          proti : 0 poslancov  

                       zdržal sa : 1 poslanec- Helena Demková 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 56/2023 bolo schválené tak, ako bolo 

navrhnuté. 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

 

Neschvaľuje: Žiadosť o zmenu územnoplánovacej dokumentácie pána Kostovčíka 

 

Hlasovanie : za :  3 poslanci- Lívie Ferková, Tomáš Koreň, Roman Dziak  

                              

                       proti : 0 poslancov 

                       zdržal sa : 3 poslanci-  Anna Berešová, Ján Andrejko, Helena Demková  

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 56/2023 bolo schválené tak, ako bolo 

navrhnuté. 

 

 

K bodu č.11 – Zásady hospodárenia s majetkom obce – platné od 01.11.2023 

 

Starosta informoval poslancov, že od 01.11.2023 sú v platnosti nové zásady 

hospodárenia s majetkom obce. Uviedol, že obec zásady spracované má, no sú z roku 2009, 

teda bola potrebná ich aktualizácia. Nakoľko mali poslanci priestor na naštudovanie si 

aktualizovaných, požiadal starosta o vyjadrenie, prípadne námietky. Nakoľko poslanci nemali 

žiadne dotazy požiadal starosta o prečítanie návrhu na uznesenie. 

 

Návrh na uznesenie č. 57 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
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Schvaľuje: Zásady hospodárenia s majetkom obce platné od 01.11.2023 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 57/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

  

K bodu č. 12 – Národný projekt Rozvojové tímy I. fáza – aktuálne zmeny v projekte 

 

Poslanci boli informovaní, že v súčasnej dobe máme v rámci projektu Národný projekt 

Rozvojové tímy I. fáza zamestnaných 7 osôb, ktoré boli v rámci projektu povinné. Pri podpise 

zmluvy boli jednotlivé body zmluvy odkazované na sprievodcu. V súčasnej dobe je už tretia 

aktualizácia sprievodcu, ktorá bola zrealizovaná bez toho, aby bola obec informovaná 

o akýchkoľvek zmenách. Po preštudovaní aktuálneho sprievodcu sme sa dozvedeli, že pokiaľ 

chceme dostávať finančné prostriedky, ktoré boli deklarované pri podpise zmluvy je potrebné 

preobsadiť ešte 4 pracovné pozície. Poslanec Koreň sa dotazoval, kým sú pracovníci 

kontrolovaní, na čo mu starosta uviedol, že majú svoju koordinátorku, ktorá to má na starosti. 

Starosta ďalej uviedol, že v súčasnej dobe je vyhlásené výberové konania na ďalšie štyri 

pozície. Nakoľko nemali poslanci žiadne otázky, požiadal starosta o prečítanie návrhu na 

uznesenie. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 58 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p  

 

Berie a vedomie: Informácie o aktuálnych zmenách v Náronom projekte Rozvojové tímy I. 

fáza. 

  

K bodu č. 13 – Prejednanie zateplenia strechy budovy Komunitného centra a Materskej 

školy fúkanou izoláciou 

 

Vzhľadom na vysoké ceny energií sa obec snaží hľadať možnosti, ako sa s týmto problémom 

popasovať. Starosta poslancom uviedol, že miestnosti v budove Komunitného centra 

a Materskej školy sú priestranné a stropy sú vysoké, je ťažké tieto miestnosti vytápať. 

V súčasnej dobe dostala obec dotáciu na dofinancovanie energií, ktorú by chcel starosta obce 

použiť na zateplenie strechy budovy fúkanou izoláciou. Podotkol, že oslovil tri spoločnosti, 

ktoré predložili cenové ponuky. V prípad, že by zastupiteľstvo rozhodlo o zateplení strechy 
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fúkanou izoláciou, bolo by to prevedené ešte v tomto roku. Strecha by sa na jednom mieste 

otvorila tak, aby sa dala izolácia nafúkať. Poslanci sa zhodli, že s touto možnosťou, ako 

ušetriť financie na energie súhlasia.  Starosta preto požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie 

k tomuto bodu programu. 

   

Návrh na uznesenie č. 57 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje: Zateplenie strechy budovy Komunitného centra a Materskej školy fúkanou 

izoláciou 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 59/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 14 – Schválenie výšky finančného príspevku od obce na fungovanie 

organizácie JDS v obci Šamudovce 

 

Starosta poslancov informoval, že 11.novembra 2023 sa konala akcia JDS, na ktorej bola 

realizovaná voľba nového predsedu JDS. Za predsedkyňu bola zvolená Ing. Dzetkuličová. 

Ako ďalej uviedol, jednota dôchodcov doteraz nemala vyčlenené vlastné financie, všetky 

akcie boli preto konzultované s obecným úradom. Starosta obce uviedol, že jednoduchšie pre 

fungovanie JDS by bolo požiadať si o jednorazovú dotáciu, ktorá by vedela pokryť ich 

fungovanie. Členovia JDS by si tak vedeli vo svojej réžii organizovať akcie. Mohli by si 

vytvoriť plán, ktorý by si vedeli upravovať. Podotkol, že akcia Úcta k starším by ostala 

obecná akcia tak ako to bolo doteraz. Poslankyňa Berešová uviedla, že výhodnejšie by to bolo 

aj čo sa týka zúčtovania, ktoré by JDS predkladala raz ročne. Nakoľko k danej téme nemal 

starosta ani poslanci žiadne pripomienky požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie a dal 

o ňom hlasovať. 

   

Návrh na uznesenie č. 60 /2023 
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 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje: Formu financovania organizácie JDS formou dotácie, na základe podanej žiadosti 

o dotáciu 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 60/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 15 – Návrh VZN č. 1/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad 

a drobný stavebný odpad 

 

Spoločnosť Kosit aj tohto roku zvyšuje poplatky za zber komunálneho odpadu a dotkne sa to 

aj našej obce. Z pôvodnej ceny 0,90 € za 120 l nádobu sa navýši suma na 1,15 € za 120 l 

nádobu. Uviedol, že navýšenie je o 13%.  Starosta sa dotazoval, či sa bude na aktuálne zmeny 

čo sa týka poplatkov reagovať formou zvýšenia poplatku za TKO, alebo sa ostane pri 

pôvodnej sume. Poslanec Koreň sa dotazoval, či obec dopláca za vývozy. Starosta uviedol, že 

už 2 roky doplácame, no je to oproti minulosti, kedy vývoz zabezpečovali Technické služby, 

stále menej. Poslanci sa dotazovali, ako sú na tom susedné obce, napríklad Krásnovce, na čo 

uviedol, že tam je zber realizovaný formou žetónov. Poslanec Koreň zároveň uviedol, že nie 

je fér keď platí rovnako za odpad niekto kto separuje, ako ten kto neseparuje a navrhol aby sa 

zaviedli úľavy napríklad pre samo žijúcich seniorov. Starosta mu na to uviedol, že sa môže 

nad tým pouvažovať a zapracuje sa to do VZN. Poslanci sa zhodli, že nakoľko bol poplatok 

upravovaný minulý rok zo sumy 9,50 € na 12 € ponechali by tohto roku poplatok tak ako je 

a uvidí sa ako sa bude situácia s odpadmi vyvíjať. Starosta preto požiadal o prečítanie návrhu 

na uznesenie k tomuto bodu programu a dal o ňom hlasovať 

   

Návrh na uznesenie č. 61 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe § 8 ods. 2 zákona č.582/2004 Z.z. o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v z.n.p. 
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Neschvaľuje: VZN č.1/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 

odpad  

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň                

                       proti : 0  

                      zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 61/2023 bolo poslancami schválené tak, ako 

bolo navrhnuté. 

 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe § 8 ods. 2 zákona č.582/2004 Z.z. o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v z.n.p. : 

Neschvaľuje: VZN č.1/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný 

odpad  

 

 

K bodu č. 16 – Návrh odmien poslancom Obecného zastupiteľstva 

 

Starosta obce poďakoval poslancom za ich celoročnú prácu a uviedol, že tak ako minulý aj 

tento sa uvažuje nad udelením odmien. Požiadal poslancov o predloženie návrhov na výšku 

ročnej odmeny. Poslanec Koreň navrhol sumu 500 s čím súhlasili aj ďalší poslanci. Starosta 

následne požiadal o prečítanie návrhu na uznesenie k tomuto bodu programu. 

   

Návrh na uznesenie č. 62 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje: Odmenu poslanom Obecného zastupiteľstva vo výške 500  

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 
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 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 62/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 17 – Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 zo dňa 15.11.2023 

 

Poslanci dostali na preštudovanie rozpočtové opatrenie č.4/2023 zo dňa 15.11.2023. Poslanci 

k predloženému opatreniu nemali žiadne dotazy, preto požiadal starosta o prečítanie návrhu 

na uznesenie a dal o predloženom návrhu hlasovať. 

   

Návrh na uznesenie č. 63 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

 

Schvaľuje: Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 zo dňa 15.11.2023 

 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 63/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 18 – Vypracovanie projektovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko 

 

 

Starosta poslancov informoval, že by chcel v obci vybudovať multifunkčné ihrisko na 

pozemku bývalej sušiarne. Rád by oslovil okolité obce, ktoré už také ihrisko majú aby sme sa 

vedeli inšpirovať projektom, ktorý by sme si prispôsobili na naše potreby. Požiadal preto 

poslancov o schválenie vypracovania projektovej dokumentácie. 

   

Návrh na uznesenie č. 64 /2023 

 Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.   
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Schvaľuje: Vypracovanie projektovej dokumentácie na multifunkčné ihrisko 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 64/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

K bodu č. 19 – Rôzne – Jednorazová úprava platu starostu obce 

 

Poslanci navrhli zaradenie tohto bodu do bodu rôzne a navrhli, aby aj starostovi obce p. 

Irchovi bola za jeho prácu priznaná odmena vo forme jednorazového navýšenia platu. 

Poslanci navrhli jednorazové navýšenie platu vo výške 60% s účinnosťou od 01.11.2023 do 

31.12.2023. K danému dobu neprebehla diskusia preto starosta požiadal návrhovú komisiu, 

aby prečítala návrh na uznesenie č. 65/2023. 

 

Návrh na uznesenie  č. 65/2023 

Obecné  zastupiteľstvo obce v  súlade s § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a)až c) § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  

 

Schvaľuje : Jednorazovú úpravu platu starostu obce navýšením na 60 % s účinnosťou od 

01.11.2023 – 31.12.2023. S účinnosťou od 01.01.2024 zvýšenie platu starostu obce o 40%. 

 

Hlasovanie : za :  6 poslancov -Anna Berešová, Helena Demková,  

                    Roman Dziak, Lívia Ferková,  Ján Andrejko, Tomáš Koreň 

                              

                       proti : 0 

                       zdržal sa : 0 

                       neprítomní :  1 poslanec - Maroš Lebeda 

 

 Starosta skonštatoval, že  uznesenie č. 65/2023 bolo šiestimi poslancami schválené 

tak, ako bolo navrhnuté. 

 

 

K bodu č. 19 – Rôzne – Mikuláš 
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V rámci tohto bodu prebehla diskusia ohľadom pripravovaných obecných akcií akou je akcia 

Mikuláš. Akcia sa bude realizovať cez pracovníkov rozvojového tímu. Starosta obce plánuje 

uskutočniť aj akciu ,,Stretnutie pri jedličke“ V rámci tohto posedenia vystúpi folklórna 

skupina s vianočným pásmom a oslovia sa aj jednotlivé farnosti aby sa akcie zúčastnili ako 

hostia. 

Poslanci sa zároveň dotazovali, či by rozvoz stravy pre seniorov nemohli zabezpečovať 

pracovníci rozvojového tímu. Starosta uviedol, že v tom nevidí problém. Nakoľko poslanci 

nemali žiadne ďalšie otázky ani pripomienky starosta im poďakoval za účasť. Zasadnutie 

obecného zastupiteľstva obce Šamudovce sa ukončilo dňa 15.11.2023 so začiatkom o 16:30 

hodine a ukončené bolo v čase   19:53 hod. 

  

 

 

 

Zapisovateľka:  Mgr. Ivana Pavliková 

 

  Emil Ircha 

          starosta obce 

 

 

Overovatelia:        Lívia Ferková 

        Anna Berešová 

  

 

   

   


